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ČESKO: Na stále velmi aktuální, byť uměle do pozadí zasouvané téma práva občana na držení
zbraně, její použití k obraně sebe, své rodiny a majetku, a snah EK toto právo salámovou metodou
osekat a zlikvidovat, několik převzatých citátů a úvaha na závěr, píše Jaroslav Štefec.

„Svobodní lidé by nejen měli být ozbrojeni a disciplinovaní, ale měli by mít dostatek zbraní a munice,
aby uhájili svou nezávislost před kýmkoliv, kdo by je chtěl utlačovat — včetně jejich vlastní vlády“
(George Washington.
„Žádnému svobodnému člověku by nikdy nemělo být bráněno v nabytí zbraní. Nejsilnějším
důvodem pro to, aby si lidé udrželi  právo držet a nosit zbraně je,  aby se jimi — jako
poslední možnost — mohli bránit tyranii vlastní vlády.“ (Thomas Jefferson)

„Pokud opozice složí zbraně, dobrá. Pokud ne, odzbrojíme ji sami.” (Josif Stalin)

„Jeden člověk s puškou je schopen kontrolovat sto neozbrojených. Provádějte plošné
prohlídky a za nalezené zbraně popravujte!” (Vladimir Iljič Lenin)

„Rok 1935 se zapíše do historie. Vůbec poprvé zavedl civilizovaný národ úplnou registraci zbraní.
Naše ulice budou bezpečnější, naše policie efektivnější a celý svět nás bude následovat vstříc
budoucnosti!” (Adolf Hitler)

„Nejhloupější chyba, kterou bychom mohli udělat, je dovolit podrobeným rasám držet
zbraně. Historie ukazuje, že všichni dobyvatelé, kteří dovolili podrobeným rasám držení
zbraní, si tím připravovali vlastní pád.“ (Adolf Hitler)

„Veškerá politická moc pochází z hlavně pušky. Veškerými zbraněmi musí vládnout komunistická
strana, aby takto žádné zbraně nemohly nikdy být použity proti straně.“ (Mao Ce Tung)

„Totalitní stát může dělat velké věci, ale jednu věc udělat nemůže: nemůže dát dělníkovi v
továrně pušku a říct mu, aby si ji vzal domů a měl ji v ložnici. Puška visící na zdi dělníkova
příbytku nebo farmářovy chýše je symbolem demokracie. A je naším úkolem dohlédnout,
aby tam zůstala.“ (George Orwell)

„Náš hlavní záměr je zakázat všechny zbraně. Musíme použít jakékoliv prostředky. Nezáleží na tom,
jestli musíte překroutit fakta nebo dokonce lhát. Náš cíl vytvořit socialistickou Ameriku může uspět
jen tehdy, když ti, co by nám mohli vzdorovat, budou úplně odzbrojeni“ (Sarah Brady, představitelka
nejvýznamnější americké organizace usilující o zákaz zbraní)

V souvislosti s novou zbraňovou legislativou, která leží ve Sněmovně, politici plánují pátou zbraňovou
amnestii. Mohla by být vyhlášena na podzim, případně od ledna.
„Pokud stát nebo jiná struktura začne zabavovat zbraně slušným lidem, zpravidla tak činí
proto,  že  se  chystá  dělat  věci  tak strašné,  že  by  tím i  slušné lidi,  kteří  se  rozhodně
nechystají zúčastnit jakýchkoliv bojů, dohnal k ozbrojenému povstání,” končí příspěvek na
blogu Jaroslav Štefec.
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